

Curriculum Vitae

Hiba Sabah Sabry

Mustansiriyah University – College of pharmacy
Email: hibasabah@uomustansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

- Personal skills: OS and software Windows 7, Windows 10, Word, Excel and PowerPoint.
- IC3 certified.
- Practical skills: Working on different apparatuses (dissolution apparatus, UV-Visible spectrophotometer, viscometer, disintegration apparatus, pH meters, balances, sonicators, friabilator, tablet machines).

EDUCATION:

- M.Sc of pharmacy science /pharmaceutics: 2017; College of pharmacy / Mustansiriyah University.
- B.Sc of pharmacy science: 2010; College of pharmacy / Mustansiriyah University .

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- Acknowledgments letters from Minister of Higher Education and Scientific Research.
- Acknowledgments letters from the Head of Mustansiriyah University.
- Acknowledgments letters from the Dean of College of Pharmacy/ Mustansiriyah University
- Acknowledgments letters from ministry of health(MOH)
- Patent from the quality control center on the project (Formulation Design and Evaluation of Antimicrobial Activity of Emulgel Containing Essential Oil of Iraqi Myrtus Communis L)2021.

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- 2011-2017: Lab demonstrator: Pharmaceutics dept. / College of pharmacy / Mustansiriyah University.
- 2017-2018: Assistant Lecturer: Pharmaceutics dept. / College of pharmacy / Mustansiriyah University (industrial pharmacy lab)
- 2018-to 2021: Assistant Lecturer: Pharmaceutics dept. / College of pharmacy / Mustansiriyah University(physical pharmacy lab)
- -2021to present: lecturer: Pharmaceutics dept. / College of pharmacy / Mustansiriyah University(physical pharmacy lab)

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Pharmaceutical calculation/ 1 st stage/practical. Pharmaceutical technology /3 rd stage /practical Industrial pharmacy I/4 th stage/practical Industrial pharmacy II/5 th stage/ practical Physical pharmacy I/2 nd stage/practical Physical pharmacy II/2 nd stage/practical	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Academic guidance committee/2018 to the present time.
 - Committees (Labeling Committee of Laboratory Devices for Industrial Pharmacy Laboratory)2017-2018.
 - Examination committee 2019-2017,2020-2021.
 - Quality assurance committee 2019-2020.,2021-to present.
 - Follow up the affairs of postgraduate students.2021-to present
-

PUBLICATIONS:

- Formulation Design and Evaluation of Anti-Microbial Activity of Emulgel Containing Essential Oil of Myrtus communis L. .Inter J Pharm Sci Rev Res.2016.
 - Optimization and Evaluation of Chlorpheniramine maleate Oral Strip for Pediatric Use. Asian Journal of Pharmaceutical & Clinical Research.2018.
 - Preparation and Evaluation of Controlled Release Calcium Alginate Beads Containing Mefenamic Acid. Al- Mustansiriyah Journal for Pharmaceutical Sciences.2019.
 - Formulation and evaluation of levofloxacin and betamethasone ophthalmic emulgel. journal of pharmacy and bioallied science .2021.
 - Chlorpheniramine Maleate Pediatric Oral Strip: Methodology and Characterization. Technological Innovation in Pharmaceutical Research. July 2021
 - Ethosomes as pharmaceutical novel drug delivery technique: Kerbala journal of pharmaceutical sciences.March 2021.
-

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

Certifications:

- Certificate for participating in cycle in main principals for Excel in Mustansiriyah University/ College of pharmacy/2012.
- Certificate for participating in 3rd scientific symposium held by pharmaceutics department (Development of dosage forms to enhance therapeutics effectiveness and reduce side effects)/ college of pharmacy/ Mustansiriyah University/2015.
- Certificate for participating in 3rd scientific symposium held by pharmacognosy and medical plants department (Antioxidant-Rich Foods for Health Benefits)/ college of pharmacy/ Mustansiriyah University/2015.

- Certificate for participating in 4th scientific symposium held by pharmacognosy and medical plants department (Role of medical herbs in the treatment of hypertension and type II diabetes)/ college of pharmacy/ Mustansiriyah University/2016.
- Certificate for participating in 4th scientific symposium held by clinical pharmacy department (pharmacoeconomics..and its relation to improve the patient's quality of life)/ college of pharmacy/ Mustansiriyah University/2016.
- Certificate for participating in 4th scientific symposium held by pharmaceutics department (Utilization of metals as drug delivery system/ college of pharmacy/ Mustansiriyah University/2016.
- Certificate for participating the training course (How to develop the skills required to be professional and successful in academia) college of pharmacy/Mustansiriyah University/14-18/10/2018.
- Certificate for participating in a work shop (Techniques for preparation of metrics using PVA and HPMC polymers) college of pharmacy/ Mustansiriyah University/11-12 december/2018.
- Certificate of attendance in 14th international scientific conference held at the college of medicine- Mustansiriyah University 8-9 April/2019.
- Certificate for participating in a work shop(thermosensitive injectable hydrogels for protein delivery) College of pharmacy/ Mustansiriyah University/3rd june/2019.
- Certificate for participating in a work shop (How to be an auther and reviewer in clarivate jounals and publons academy) University of information, technology and communications. 2020.
- Certificate for participating in scientific symposium held by department of medical physics (medical physics between diagnosis and medical treatment)/ college of applied science/university of Fallujah 2020.
- Certificate for participating in scientific symposium held by department of pharmacognosy (the importance of scientific research in pharmacognosy and medical plants) College of pharmacy/ Mustansiriyah University/24/12/2020.
- Certificate of attendance in webinar meeting (Capsule shaped medical devices)/Baghdad College of Medical science.27/11/2020.
- Certificate of attendance in webinar entitled: measuring research performance for researchers and universities.19/2/2022.
- Certificate of attendance the 3rd international virtual conference: modern trends and technologies in pharmacy research.12-13/January /2022.

ملخص تعريفى

المهارات الشخصية: نظام التشغيل والبرامج Windows 7 و Windows 10 و Word و Excel و PowerPoint.

• شهادة IC3.

• المهارات العملية: العمل على أجهزة مختلفة (جهاز التحلل ، مقياس الطيف الضوئي المرني بالأشعة فوق البنفسجية ، مقياس الزوجة ، جهاز التفكك ، أنواع مختلفة من المطاحن والخلاطات ، أجهزة قياس الأس الهيدروجيني ، الموازين ، أجهزة الصوت ، جهاز التفيت ، أجهزة الكمبيوتر اللوحي).

التعليم:

- ماجستير في علوم الصيدلة / صيدلانيات: 2017 كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية.
- بكالوريوس في علوم الصيدلة: 2010 م. كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية

التكريمات والجوائز الأكاديمية:

- كتب شكر وتقدير من السيد وزير التعليم العالي والبحث العلمي
- كتب شكر وتقدير من السيد رئيس الجامعة المستنصرية.
- كتب شكر وتقدير من السيد عميد كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية
- كتاب شكر وتقدير من وزارة الصحة (MOH)
- براءة اختراع من الجهاز المركزي للتقييس والسيطرة النوعية عن المشروع (صياغة تصميم وتقييم نشاط مضادات الميكروبات من Emulgel المحتوي على زيت عطري من نبات Myrtus Communis العراقي L) 2021.

الخبرة الأكاديمية / التدريس:

- 2011-2017: معيد في فرع الصيدلانيات. / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية.
- 2017-2018: مدرس مساعد في فرع الصيدلانيات. / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية (مختبر الصيدلة صناعية)
- 2018 - 2021: مدرس مساعد في فرع الصيدلانيات. / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية (مختبر الصيدلة الفيزيائية)
- 2021- الى الوقت الحاضر: مدرس في فرع الصيدلانيات. / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية (مختبر الصيدلة الفيزيائية)

الدراسات الاولى	الدراسات العليا
الحسابات الصيدلانية / المرحلة الأولى / العملي الصيدلة التكنولوجية / المرحلة الثالثة / عملي الصيدلة الصناعية 1 / المرحلة الرابعة / الصيدلة الصناعية 2 / المرحلة الخامسة / العملي الصيدلة الفيزيائية 1 / المرحلة الثانية / عملي الصيدلة الفيزيائية 2 / المرحلة الثانية / عملي	

الانتساب المهني :

لجنة الارشاد الاكاديمي :2081-الى الوقت الحاضر

• (لجنة ترميز الاجهزة المختبرية لمختبر الصيدلة الصناعية).

• اللجنة الامتحانية 2017-2019 و2020-2021

• لجنة ضمان الجودة 2019-2020 و2021-الى الوقت الحاضر

• متابعة شؤون طلبة الدراسات العليا :2021-الى الوقت الحاضر

المنشورات العلمية :

• تصميم صياغة وتقييم النشاط المضاد للميكروبات من المستحلب الهلامي الحاوي على زيت الاس في المجلة الدولية

لمراجعة العلوم الصيدلانية والبحث

• تحسين وتقييم الكلورفينيرامين مالبيت بشكل شريحة فمويه لاستخدام الأطفال في المجلة الآسيوية للبحوث

الصيدلانية والسريرية ديسمبر. 2018.

• تحضير وتقييم حبيبات كالسيوم الجنيت التي تحتوي على حمض الميفيناميك في المجلة المستنصرية للعلوم

الصيدلانية 2019.

• صياغة وتقييم الليفوفلوكساسين ومستحضر بيتاميثازون للعين في مجلة الصيدلة والعلوم البيولوجية. 2021.

• كلورفينيرامين ماليات بشكل شرائح فموية للأطفال: المنهجية والتوصيف. الابتكار التكنولوجي في البحوث

الصيدلانية. يوليو 2021

• الإيثوسومات كتنقية جديدة لتوصيل الأدوية الصيدلانية: بحث مقال في مجلة كربلاء للعلوم الصيدلانية. مارس 2021.

الشهادات

- شهادة المشاركة في دورة في المبادئ الرئيسية لبرنامج التفوق في الجامعة المستنصرية / كلية الصيدلة / 2012.
- شهادة مشاركة في الندوة العلمية الثالثة التي عقدها قسم الصيدلانيات (تطوير أشكال جرعات لتعزيز الفعالية العلاجية وتقليل الآثار الجانبية) / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 2015.
- شهادة مشاركة في الندوة العلمية الثالثة التي عقدها قسم العقاقير والنباتات الطبية (أغذية غنية بمضادات الأكسدة لفوائد صحية) / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 2015.
- شهادة مشاركة في الندوة العلمية الرابعة التي عقدها قسم العقاقير والنباتات الطبية (دور الأعشاب الطبية في علاج ارتفاع ضغط الدم والسكري من النوع الثاني) / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 2016.
- شهادة مشاركة في الندوة العلمية الرابعة التي عقدها قسم الصيدلة الإكلينيكية (اقتصاديات الدواء .. وعلاقته بتحسين نوعية حياة المريض) / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 2016.
- شهادة مشاركة في الندوة العلمية الرابعة التي عقدها قسم الصيدلانيات (استخدام المعادن كنظام توصيل الدواء / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 2016.
- شهادة للمشاركة في الدورة التدريبية (كيفية تطوير المهارات المطلوبة لتكون محترفًا وناجحًا في الأوساط الأكاديمية) كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 14-18 / 10/2018.
- شهادة مشاركة في ورشة عمل (تقنيات تحضير المقاييس باستخدام بوليمرات PVA و HPMC) كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 11-12 ديسمبر / 2018.
- شهادة حضور المؤتمر العلمي الدولي الرابع عشر الذي عقد في كلية الطب - الجامعة المستنصرية 8-9 نيسان / 2019.
- شهادة للمشاركة في ورشة عمل (الهلاميات المائية القابلة للحقن بالحرارة لتوصيل البروتين) كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 3 حزيران / 2019.
- شهادة مشاركة في ورشة عمل (كيف تكون كاتب ومراجع في اكااديمية الجرائد والأكاديمية العامة) جامعة المعلومات والتكنولوجيا والاتصالات. 2020.
- شهادة مشاركة في الندوة العلمية التي عقدها قسم الفيزياء الطبية (الفيزياء الطبية بين التشخيص والعلاج الطبي) / كلية العلوم التطبيقية / جامعة الفلوجة 2020.
- شهادة مشاركة في الندوة العلمية التي عقدها قسم العقاقير (أهمية البحث العلمي في علم العقاقير والنباتات الطبية) كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية / 2020/12/24.
- شهادة حضور اجتماع عبر الويب (أجهزة طبية على شكل كبسولة) / كلية بغداد للعلوم الطبية 2020/11/27.
- شهادة حضور اجتماع عبر الويب قياس الأداء البحثي للباحثين والجامعات 2022/2/19
- شهادة حضور المؤتمر الافتراضي الدولي الثالث: الاتجاهات والتقنيات الحديثة في أبحاث الصيدلة. في كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية 12-13/1/2022.



